
  

 

 

 

Referat af  bestyrelsesmødet d. 10. april 2017 

 

Fakta, striber og støj 

Bestyrelsen er i fortsat dialog med Fakta omkring de støjgener der opleves den østlige ende af 
foreningen. Der er også samtaler om at flytte afstribningen. Fakta er, i modsætning til tidligere, 
imødekommende i denne dialog.  

Dagsorden til generalforsamlingen 

Der er indkommet diverse forslag til årets generalforsamling, som er blevet inkluderet i den 
endelige dagsorden.  

Diverse 

Efter et uheld på parkeringspladsen, led vores fælles flagstang døden. Der indkøbes en ny. 

 

 

Næste møde bliver fastsat efter generalforsamlingen 

 


